
Benvolgut Amic de la Rabassa,

Volem compartir amb tu una bona noticia i una altra de dolenta:
La bona noticia és que el comú de St. Julià ha finalitzat el desmantellament del camp de tir de
la Rabassa. Això significa la fi de la pol·lució pel plom i de la pol·lució acústica, així com la
sagnia de les arques comunals.
La mala noticia és que el Pla de Conangle està definitivament perdut, perquè continua la
construcció del zoològic, on els animals estaran privats de llibertat en un espai gens adequat a
les seves necessitats.
Tenint en compte l’experiència del que ha succeït en altres llocs amb els parcs d’animals, no
s’hauria de reconduir el projecte en quelcom menys nociu? 

  

Menys nociu per les besties que estaran allí en precàries condicions, i per la despesa que
suposarà el seu manteniment. No podem oblidar tampoc les necessitats d’aigua en general i
particularment les dels animals en un indret on aquest recurs és escàs.
Igualment hem de lamentar la pèrdua d'espai públic per haver envoltat tot el Pla amb una tanca
enorme impedint el lliure accés. Finalment, cal que tots pensem en la llarga llista de problemes
que suposa tot plegat.

Pots consultar a la nostra pagina web les propostes alternatives al parc d’animals, que vàrem
adreçar al Comú de Sant Julià.

Cordialment,

Amics de La Rabassa
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